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内容概要

　　《星火英语：2013考研英语全真试卷（2003年-2012年10套卷）》特色一：名师加盟，质量保证！
为更好地打造考研精品，我们特邀全国知名的考研名师和资深专家，组成星火考研命题研究团队，结
合星火多年教辅经验，倾力为考生打造考研精品！
特色二：旧题型改造，提升价值！
本试卷共收录2003-2012年10套真题（光盘内附赠1994-2002年电子版真题及解析），并根据最新考研大
纲，对2003年和2004年两套真题进行改造，使10套试卷从内容到形式与最新真题完全一致。
特色三：全译文详解，考点分析透彻！
本试卷特邀考研资深命题研究人员对历年真题进行分析，对真题进行“全译文”、原文对照详解，每
道题都给出了实考答对率，方便考生自我比较。
同时，独家分析阅读理解A部分的命题思路，并深度挖掘新考点，对其进行再命题。
特色四：题源选材，全真模拟！
本试卷特邀考研英语资深命题研究人员，根据最新考研大纲精心命制了5套模拟题，试题选材来源和
命题方式与真题完全一致，可供考生考前模拟热身之用。
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书籍目录

2003年全国硕士研究生入学考试英语试题2004年全国硕士研究生入学考试英语试题2005年全国硕士研
究生入学考试英语试题2006年全国硕士研究生入学考试英语试题2007年全国硕士研究生入学考试英语
试题2008年全国硕士研究生入学考试英语试题2009年全国硕士研究生入学考试英语试题2010年全国硕
士研究生入学考试英语试题2011年全国硕士研究生入学考试英语试题2012年全国硕士研究生入学考试
英语试题全国硕士研究生入学考试英语（一）全真模拟试卷
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章节摘录

版权页：插图：For almost ten years,Noel Heath and Glenroy Matthew,better known as "Zambo" and " Bobo"
,have escaped at-tempts by the United States to extradite them from their homes on the pretty little island of St Kitts
to face charges of cocaine trafficking. Their creative legal team has twice taken the case to the Privy Council in
London,still the final appealcourt for most of Britain's former Caribbean colonies. Both times,most recently last
November,a panel of British la wlords ruled that they should be extradited "with the utmost expedition". " Zambo"
and " Bobo" are wellconnected in St Kitts. They have lived on bail for a decade,before being locked uplast month.
Their lawyers hit back with a habeas corpus writ,to be heard on January 18th. If that fails,the way is open for officials
to put the two on a plane.For reasons of principle,or of friendships in tight-knit communities,or both,Caribbean
countries have been reluctant to extradite their own nationals. The Caribbean has also become something of a
heaven for foreigners wanted else-where in the world. This may now change. The next important test comes in
May,when the Privy Council will nrle on Samuel "Ninety" Knowles,a Bahamian who has held out since 2000
against a charge by a grand jury in Florida.Procedural complexities and powerful lawyers may still stop extraditions.
In September in Belize,Dean Barrow,alawyer who is also the leader of the parliamentary opposition,hedged an
American attempt to extradite a drug suspect. He found mistakes in supporting paper work,which excluded the use
of vital wiretap evidence.
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